

29 February 2024

After Compliments,

**Supply and delivery of fuel to the Rural
Areas Electricity Company "Tanweer" station
in South Al Sharqiyah Governorate/Masirah**

Al Maha Petroleum Products Marketing Company SAOG would like to disclose to the Capital Market Authority and Valued shareholders that, it has obtained on 26/2/2024, an award letter from the Rural Areas Electricity Company "Tanweer", one of the Nama Group companies, to provide fueling supply /services. At one of its stations in the South Al Sharqiyah Governorate/Masirah, effective from 12/3/2024 to 31/12/2026, at the value of 25,037,463.9 OMR – (twenty-five million and thirty-seven thousand and four hundred and sixty-three Omani riyals and nine hundred basis.

This tender will have a positive impact on the company's sales and profits.

Best Regards,

29 فبراير 2024 م

تحية طيبة وبعد،

**تقديم خدمات التزويد بالوقود لمحطة شركة كهرباء
المناطق الريفية "تنوير" في محافظة جنوب
الشرقية/مصيرة**

تود شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع. أن تفصح للهيئة العامة لسوق المال والمساهمين الكرام بأنها حصلت بتاريخ 26/2/2024 على خطاب ترسية من شركة كهرباء المناطق الريفية "تنوير" إحدى شركات مجموعة نماء، وذلك لتقديم خدمات التزويد بالوقود في محطة من محطاتها في محافظة جنوب الشرقية/مصيرة، إعتباراً من 12/3/2024 إلى 31/12/2026، وتبلغ قيمة العقد 25,037,463.9 ر.ع - خمسة وعشرون مليون وسبعة وثلاثون ألفاً وأربعمائة وثلاثة وستون ريالاً عمانياً وتسعمائة بيسة.

وسيكون لهذه المناقصة تأثير إيجابي على مبيعات و أرباح الشركة .

مع خالص الشكر والتقدير،



المهندس/ حمد بن سالم المغدري
الرئيس التنفيذي

Eng. Hamed Salim Al Maghdri

Chief Executive Officer

